



- 1.活動的推廣期由即日起至2026年12月31日。
2. 於推廣期內，Mastercard持卡人（“合資格參加者”），於惠而浦香港官網單次購物滿\$1,000並輸入優惠碼（“優惠碼”）: MASTER26, 可獲95折，最高可獲\$200折扣優惠。
3. 如欲享受此優惠之Mastercard持卡人，必須先成為惠而浦會員並把產品放入購物車，付款前填上優惠碼，以Mastercard卡付款才可享受此優惠。如合資格參加者未能於於結帳時輸入優惠碼致未能享用優惠，Mastercard及惠而浦概不負責。
4. Mastercard優惠並不適用於指定型號/ 延長保養/維修/運費/安裝費/ 員工購物/ 公司購物。
5. 如發現任何人以空號、假帳戶、同系列電郵地址、外掛程式或其他非正式途徑參加本活動，或以任何程式擾亂或操控本活動，Mastercard及惠而浦 有權拒絕或取消有關訂單而毋須另行通知。
6. 所有資料及時間以惠而浦伺服器的要求為準，所有合資格參加者一經參加本活動後，即被視為同意參與本活動及同意接受本活動的條款及細則。如違反本活動的條款及細則，Mastercard 及惠而浦有權取消其參加本活動的資格，並對於任何破壞是次活動之行為保留追究權利。
7. 活動不可與其他優惠同時使用；不能用以兌換現金、退款或其他面值之優惠券。持有人不會獲現金或其他形式找贖。
8. 如有任何因電腦、網站、網絡、通訊、技術或其他不可歸咎於惠而浦之原因而使參加者的資料有所延誤、遺失、錯誤、無法辨識或損毀的情況，參加者須同意惠而浦就此概不須負任何責任並以惠而浦伺服器所收取之數據為準。
9. Mastercard 及/或惠而浦保留權利對是次活動(包括參加者限制)的取消、終止、延期或條款及細則的更改而不作另行通知，並對本條款及細則擁有最終解釋權。如有任何爭議，Mastercard及/或惠而浦 將擁有最終決定權。



1. The Campaign period is from now until 31 Dec 2026.
2. During the Campaign Period, Mastercard cardholders ("Eligible Participants") can enjoy 5% off upon single net purchase of HK\$1,000 or above (the "Offer"), with maximum HK\$200 off by entering Promo Code: MASTER26 (the "Code") at Whirlpool Official Online Store, W-Mall.
3. Eligible Participants are required to be Whirlpool members and enter the Code before checkout. Once choosing to use the Code, Eligible Participants must use Mastercard cards as the payment method to enjoy the Offer. Mastercard and Whirlpool will not accept any liability for a Eligible Participant failing to enter the Code during checkout which results in their inability to enjoy the Offer.
4. The Code does not apply to selected models/ accessories / warranty renewal / inspection or repairing fee / delivery fee / installation fee/ staff purchase/ corporate sales.
5. If anyone is found to participate in this Campaign with an empty account, fake account, the same series of email addresses, via plug-ins or other informal channels, or disrupt or manipulate this Campaign by using any programs, Mastercard and Whirlpool reserve the right to refuse or cancel the order without prior notice.
6. All data will be handled in accordance with the requirements of the Whirlpool server. By participating, it indicates your agreement to abide by the Terms and Conditions of the Campaign. In the event of a breach of the Terms and Conditions, Mastercard and Whirlpool reserve the right to cancel Eligible Participants' eligibility to participate in this Campaign and to retain any right to pursue any act of sabotage.
7. The Campaign is not valid in conjunction with any other promotion. It is not exchangeable for cash, refund or coupon in other denominations. No change will be given whether in cash or in other forms.
8. Participants agree that Mastercard and Whirlpool are not responsible for any actual or consequential damages due to delays or losses arising out of the use of the computer, website, internet, telecommunication or technical problem. All data collected by the server of Whirlpool serves as final.
9. Mastercard and/or Whirlpool reserves the right to cancel, end, or postpone the Campaign, or to amend the Terms and Conditions of this Campaign (including the Participant Limit) at any time without prior notice. All interpretations of these Terms and Conditions shall be at the sole and absolute discretion of Mastercard, and in case of any dispute, the decision of Mastercard and/or Whirlpool shall be final.